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PROTOKÓŁ Nr 39/21 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 listopada  2021 r. 

godz. 12.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KGKiM – 4 członków Komisji: 

 

1. Grzyb Andrzej 

2. Jarosz Janusz 

3. Komorowska Regina 

4. Sobiechowski Wiesław 

 

Nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Sprawy mieszkaniowe. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „programu współpracy 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022” – 

BRM.0006.100.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Lubawskiej i 

Jaśminowej w Kamiennej Górze – BRM.0006.103.2021 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GL oraz Spółki Mieszkaniowej na 

wniosek KGKiM – BRM.0003.80.2021 ad. 1 i 4 

8. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

KGKiM – BRM.0003.84.2021 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią na Sekretarza Miasta na wniosek radnej V. Majak z 

XLVI Sesji RM z dnia 27 października 2021 r. – BRM.0003.86.2021 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.88.2021 ad.1,2,3,5 i 7 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek KGKiM – 

BRM.0003.88.2021 ad. 4 

12. Zapoznanie się z wnioskiem Prokuratury Rejonowej w Kamiennej Górze – 

BRM.0007.166.2020 

13. Zapoznanie się z  informacją o nadchodzącym programie unijnym dotyczącym 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego – BRM.0012.6.33.2021 

14. Zaopiniowanie projektu WPF na lata 2022-2038 – BRM.0006.101.2021 

15. Zaopiniowanie projektu Budżetu na 2022 r. – BRM.0006.102.2021 

 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4. Sprawy mieszkaniowe 

 

 Komisja złożyła wniosek: 

 

1. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

zwraca się z zapytaniem: 

- czy Spółka Mieszkaniowa dochodzi roszczeń w stosunku do osób dewastujących 

mieszkania (będące przedmiotem najmu) podczas zdawania takiego mieszkania 

zarządcy? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Komisja zaopiniowała sprawy mieszkaniowe przedstawione przez Kierownika 

Wydziału Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta w/m Ewelinę Tokarską /zał. Nr 

2 do protokołu/. 

 

Ad.5. - 100.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska /zał. Nr 3 do 

protokołu/. 

 

 Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska przede wszystkim poinformowała, że  

w stosunku do Programu z 2021 r. dodano obszar realizacji zadań w zakresie ekologii  

i dziedzictwa przyrodniczego, na który zabezpieczone zostały środki finansowe  

w wysokości 5 000 zł oraz obszar w zakresie działalności na rzecz osób 

niepełnosprawnych i seniorów, na który zabezpieczone kwotę 10 000 zł.  

Ponadto wprowadzono następujące zmiany w poszczególnych obszarach realizacji 

zadań:  

1. Obszar pomoc społeczna – dodano pkt. 2 dot. promocji i organizacji wolontariatu. 
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2. Obszar kultury – dodano pkt. 5 dot. rozwijania poczucia więzi i miłości do ojczyzny 

poprzez organizację wydarzeń o charakterze patriotycznym. 

3. Obszar kultura fizyczna i sport – dodano pkt. 2 dot. upowszechniania i promocji 

kultury fizycznej w różnych dyscyplinach sportowych oraz pkt. 3 dot. populacji 

walorów rekreacji ruchowej w tym rehabilitacja ruchowa dzieci i młodzieży szkolnej, 

osób niepełnosprawnych oraz seniorów oraz zwiększeniu uległa kwota dotacji i wynosi 

330 000żł.  

4. Obszar turystyka – dodano pkt. 2 dot. podnoszenia atrakcyjności turystycznej miasta 

poprzez uporządkowanie przestrzeni szlaków i atrakcji turystycznych miasta Kamienna 

Góra w zakresie znakowania, konserwacji szlaków, zagospodarowania w tablice 

informacyjne, ławki, stoły i inne elementy małej architektury oraz zwiększeniu uległa 

kwota dotacji i wynosi 40 000 zł. 

5. Obszar promocja i ochrona zdrowia – dodano pkt. 4 dot. edukacji dzieci i młodzieży 

w zakresie udzielania pierwszej pomocy oraz pkt. 5 dot. edukacji mieszkańców w 

zakresie udzielania pierwsze pomocy. Zwiększeniu uległa kwota dotacji i wynosi 

40 000 zł.  

 

Przewodniczący KGKiM W. Sobiechowski zapytał, czy w budżecie są zabezpieczone 

środki finansowe na nowe obszary? 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że 10 000 zł jest 

zabezpieczone na obszar 8 i 5 000 zł na obszar 7.  

 

Radny J. Jarosz zapytał, czy jest jakiś konkretny projekt? 

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że organizacje pożytku 

publicznego składają projekty. Dodała, że to są nowe obszary, dlatego na razie zrobią 

rozeznanie, czy w ogóle ktoś będzie składał na te obszary projekty. W przyszłym roku 

można zabezpieczyć większe kwoty.  

 

Radny J. Jarosz zapytał, czy kierowniczka myślała, o szkoleniu asystentów osób 

niepełnosprawnych? Powiedział, że taka osoba pomaga rodzinie, ale do tego potrzebne 

są szkolenia.  

 

Kierownik Wydziału PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że to chyba MOPS 

powinien się takimi sprawami zajmować i to ewentualnie można wpisać, jako 
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wolontariat.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.6. - 103.2021 
 

Projekt uchwały przedstawił i szczegółowo omówił Przewodniczący KGKiM 

Wiesław Sobiechowski /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.7. - BRM.0003.80.2021 ad. 1 i 4 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/. 
 

Ad. 8. - BRM.0003.84.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 6 do protokołu/. 
 

Komisja zaprosiła na następne posiedzenie tj. 24 listopada 2021 r. Kierownika Wydziału 

IOŚ w celu omówienia zagadnienia związanego z odłowem bezpańskich zwierząt z 

terenu miasta.  

 

Ad. 9. - BRM.0003.86.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 7 do protokołu/. 
 

Ad. 10. - BRM.0003.88.2021 ad.1,2,3,5 i 7 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Komisja złożyła wniosek do ad. 1:  
 

1. Mając na uwadze odpowiedź Sekretarza Miasta  z dnia 9 listopada 2021 r. na wniosek 

Komisji, Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna 

Góra uważa, że podana informacja jest niepełna. Pytanie w poprzednim wniosku 

dotyczyło wszystkich wiat i boksów śmietnikowych oraz innych form zabudowań na 

odpady komunalne na terenie miasta. Komisja wnioskuje o uzupełnienie odpowiedzi. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 3. Komisja zauważyła, iż w odpowiedzi na wniosek stosuje się słowo „wiata”. 

Zdaniem Komisji prawdopodobnie jest to przejęzyczenie i chodzi o boksy śmietnikowe.  
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Ad. 11. - BRM.0003.88.2021 ad. 4 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Zdaniem Komisji informacja podana w odpowiedzi brzmi jak „nie sprzedaję, bo nie 

muszę”. 

 

Komisja złożyła wniosek: 

 

2. Mając na uwadze odpowiedź Wydziału Gospodarki Nieruchomościami z dnia 15 

listopada na wniosek Komisji, Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady 

Miasta Kamienna Góra była przekonana, że odpowiedź będzie się pokrywać z 

informacją, jakiej udzielił Zastępca Burmistrza Miasta Paweł Fryc podczas posiedzenia 

Komisji z dnia 10 listopada 2021r. Zgodnie z protokołem 38/21 z dnia 10 listopada 2021 

r. Zastępca Burmistrza Miasta Paweł Fryc, poinformował, że „…Budynek przy ul. 

Katowickiej 18 jest w 100 % własnością miasta… W przyszłym roku miasto może 

uzyskać dofinansowanie na remont w ramach projektu termomodernizacji budynku 

mieszkalnego. Zdaniem zastępcy budynki powinny być najpierw remontowane, a potem 

sprzedawane. Miasto chciałoby pozyskiwać dofinansowania na takie remonty”. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek  – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 12. - BRM.0007.166.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 12 do protokołu/. 
 

Ad. 13. - BRM.0012.6.33.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

Komisja zaproponowała następujące przejścia dla pieszych: 

 

- ul. Jeleniogórska – licznik prędkości; 

- skrzyżowanie ze światłami ulic: Katowicka, Legnicka, Wałbrzyska – zamontowanie 

czasomierzy.  

 

Ad. 14. - BRM.0006.101.2021 
 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem WPF i ustaliła, że będzie powracać do 

tematu na kolejnych posiedzeniach.  
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Ad. 15. - BRM.0006.102.2021 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem budżetu i ustaliła, że będzie powracać 

do tematu na kolejnych posiedzeniach.  

 

Ad.16. Sprawy różne.   

 

Komisja złożyła wniosek: 

 

1. Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta Kamienna Góra 

zwraca się z zapytaniem: 

- dlaczego nie ujęto w Projekcie Budżetu Miasta na 2022 r. środków finansowych na 

przeprowadzenie badań pod względem zawartości glifosatu w organizmach dzieci? 

Komisja przypomina, że przeprowadzono w tej sprawie 239 ankiet wśród rodziców, 

wyrażających zgodę na badania. Komisja wnioskuje o ujęcie wykonania badań w 

budżecie miasta na 2022 r. 

 

2. W związku ze zniszczeniami dokonywanymi w budynku przy Placu Wolności 7 w 

Kamiennej Górze Komisja Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta 

Kamienna Góra wnioskuje o rozważenie montażu domofonu. Zamontowanie 

urządzenia zabezpieczy kamienicę przed niepożądanym działaniem osób z zewnątrz.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski  – jednogłośnie. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

Ad.17. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodniczący KGKiM 

 

              /-/ Wiesław Sobiechowski 


